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P R O T O K Ó Ł Nr XX/2020 

z obrad XX sesji Rady Gminy Wisznice 

 

Obrady odbyły się w dniu 27 listopada 2020 roku w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka 

Kultury i Oświaty. Rozpoczęcie obrad godz. 1700 zakończenie obrad godz. 1730. 

 

Radni obecni na sesji: 

 

1. Bancarzewski Michał  

2. Bandzerewicz Wiesława 

3. Chustecki Grzegorz  

4. Daniłoś Helena  

5. Filipczak Kamil  

6. Hołub Mirosława 

7. Izdebski Krystian 

8. Kiryczuk Janusz     

9. Korszeń Teresa 

10. Kopiś Hubert  

11. Mazurek Dariusz     

12. Nuszczyk Ewa    

13. Semeniuk Andrzej   

14. Szajda Dariusz   

 

Radni nieobecni usprawiedliwieni:  

  

1. Jakubiuk Mariusz  

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawy organizacyjne: 

 stwierdzenie quorum, 

 przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji Rady Gminy. 

3. Sprawozdanie Wójta z wykonania bieżących zadań i uchwał Rady Gminy. 

4. Podjęcie projektów uchwały w sprawie: 

 w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych 

obowiązujących na terenie gminy Wisznice na rok 2021, 

 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku 

rolnego na 2021 r., 

 w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna przyjmowanej do obliczenia 

podatku leśnego na 2021 r., 

 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na 

terenie gminy Wisznice na rok 2021, 

 w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Wisznice”, 
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 w sprawie zwolnień z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym, 

 w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów w zamian za uiszczoną opłatę za zagospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 

 w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości oraz warunków i 

trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej, 

 zmiany wieloletniej prognozy finansowej, 

 zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

5. Interpelacje i zapytania. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie obrad XX sesji Rady Gminy Wisznice. 

 

 

 

Punkt 1 

 

XX sesję Rady Gminy Wisznice otworzyła i obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady 

Gminy Ewa Nuszczyk. Powitała przybyłych na dzisiejsze obrady: Wójta Gminy Wisznice – 

Piotra Dragana, Skarbnika Gminy – Agnieszkę Sokołowską, Zastępcę Wójta Pana Krzysztofa 

Biełuszkę, pracowników Urzędu Gminy oraz wysoką radę. 

 

Punkt 2 

 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Nuszczyk 

stwierdziła, iż w obradach uczestniczy 14 radnych, 1 radny jest nieobecny i jest to obecność 

usprawiedliwiona. Przewodnicząca dodała, iż liczba uczestniczących w obradach radnych 

stanowi ustawowe quorom do podejmowania prawomocnych uchwał. Protokół z obrad XIX 

sesji Rady Gminy przyjęto jednogłośnie. Pani przewodnicząca odczytała dodatkowe dwie 

uchwały ( w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości oraz w sprawie powołania 

Lokalnego Ośrodka Wiedzy i Edukacji w Gminie Wisznice), które zgłoszono do 

wprowadzenia do porządku obrad, porządek obrad z wprowadzonymi zmianami został 

przyjęty jednogłośnie.  

 

 

Punkt 3 

 

Przewodnicząca obrad przeszła do kolejnego punktu i oddała głos Wójtowi Gminy, 

który przedstawił sprawozdanie z bieżących spraw Urzędu Gminy Wisznice.  

Pan wójt :Inwestycje idą z lekkimi problemami, z takimi które zawsze się zdarzają. 

Natomiast większych problemów w tej chwili nie ma zarówno jeżeli chodzi o inwestycję w 

Curynie jak i w Wisznicach. Co do drogi w Dubicy to sytuacja się o tyle zmieniła, iż 
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rozstrzygnęliśmy dzisiaj przetarg. Firma która złożyła najlepszą ofertę dostarczyła nam 

dokumenty na podstawie których mogliśmy rozstrzygnąć przetarg. Od tego momentu 

pozostałe firmy mają pięć dni na odwołanie. Zobaczymy co się wydarzy. Robimy wszystko, 

aby 8.XII otrzymać pozwolenie na budowę, a 9.XII podpisać umowę u Wojewody Lubelskiego. 

Od poniedziałku wracamy do normalnej pracy, skala zachorowań na terenie naszej 

gminy jest dużo mniejsza – rezygnujemy z pracy zdalnej. 

Pan wójt przypomniał o trwającym spisie rolnym i zaapelował aby mieszkańcy 

dopełnili tego obowiązku.  

 

 

Punkt 4 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Wisznice odczytała tytuły uchwał i zaznaczyła, że wszystkie 

uchwały były poddane analizie na posiedzeniu Stałych Komisji Rady Gminy Wisznice w dniu 

25.11.2020r. i otrzymały opinię pozytywną, po czym  przystąpiono do głosowania : 

 

 

 

 Uchwała Nr XX/137/2020 w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku 

od środków transportowych obowiązujących na terenie gminy Wisznice na rok 2021 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwałę omówił wójt. Wszystkie uchwały, które dotyczą stawek podatku: od środków 

transportowych, rolnego, leśnego i od nieruchomości - proponujemy aby wszystkie 

stawki podatkowe zostały bez zmian.  

 

 

 Uchwała Nr XX/138/2020 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2021 r została podjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do protokołu.  

 

 Uchwała Nr XX/139/2020 w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna 

przyjmowanej do obliczenia podatku leśnego na 2021 r została podjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 Uchwała Nr XX/140/2020 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości obowiązujących na terenie gminy Wisznice na rok 2021 została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 Uchwała Nr XX/141/2020 w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Wisznice” została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 
 

Uchwałę omówił wójt. Uchwała jest dostosowaniem regulaminu do zapisów ustawy.  

Będzie on dostępny na stronie internetowej po publikacji. Zawiera kompostowanie, 
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jest tam opis jak powinno się właściwie kompostować odpady bio. Zachęcam 

wszystkich do analizy tego dokumentu.  

Kolejno Pan wójt przeszedł do omawiania uchwały w sprawie zwolnień z 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli kompostujących 

bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. 

Proponujemy na ten moment aby zwolnienie było w wysokości 1 zł za osobę przy 

zachowaniu obowiązującej stawki za odbiór odpadów. Na chwilę obecną już wiemy, 

że stawka 12 zł. nam nie wystarczy, jednak będziemy tę stawkę zmieniać po pierwszym 

kwartale 2021r. Zajmiemy się wówczas stawką miesięczną i zastanowimy się raz 

jeszcze nad kwotą ulgi za kompostowanie. Widzimy w prasie i mediach, że we 

wszystkich gminach stawki za odpady idą w górę – czasami nawet drastycznie. Nie 

sądzę żebyśmy musieli podnieść naszą stawkę do 16 zł, natomiast na pewno musimy 

podnieść z 12zł. Być może będzie to np. 14 zł i 2 zł zwolnienie za kompostowanie. 

Zobaczymy też jaka skala będzie osób, które będą kompostowały – ja myślę, że będzie 

to skala duża.  To wszystko okaże się w styczniu. Także w jednej z dzisiejszych uchwał 

będziemy przyjmować deklaracje, w której znajduje się zapis dotyczący 

kompostowania. Jeżeli mieszkaniec będzie chciał kompostować to będzie musiał złożyć 

taką deklarację – informacja o terminie składania zostanie zamieszczona na stronie 

internetowej gminy, zakładam że będzie to cały styczeń. Ponadto będziemy sprawdzali 

czy te osoby, które złożyły deklarację  mają właściwe pojemniki i kompostują odpady 

zgodnie z wymogami – czy stosują się do regulaminu i wymogów ustawy. 

 

W trakcie wystąpienia wójta o godz. 17.15 do obrad dołączył Radny Grzegorz 

Chustecki. Bierze udział w głosowaniu od uchwały Nr XX/141/2020. 

 

 Uchwała Nr XX/142/2020 w sprawie zwolnień z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne 

w kompostowniku przydomowym została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

protokołu. 
 

 Uchwała Nr XX/143/2020 w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną opłatę za 

zagospodarowanie odpadami komunalnymi została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 Uchwała Nr XX/144/2020 w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela 

nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 Uchwała Nr XX/145/2020 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
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 Uchwała Nr XX/146/2020 w sprawie powołania Lokalnego Ośrodka Wiedzy i 

Edukacji w Gminie Wisznice została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

protokołu. 
 

 Uchwała Nr XX/147/2020 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 Uchwała Nr XX/148/2020 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Punkt 5 

Interpelacji i zapytań brak.  

 

Punkt 6 

 

Kamil Filipczak – mieszkańcy pytają o opakowania po nawozach, co z opakowaniami typu 

BIG-BAG i workami po nawozach?   

Wójt – wydaje mi się, że moglibyśmy skorzystać z tego programu odpadów rolniczych w 

którym jesteśmy. My jeszcze będziemy robili nabór ponieważ nie zrealizowaliśmy tego 

projektu. Został on przełożony na rok przyszły z powodu wykorzystania pomocy de minimis 

dla osób fizycznych. W związku z tym, że ta pomoc stanowi de minimis musieliśmy zaniechać 

realizacji tego projektu. Ta pomoc została wykorzystana w sierpniu tego roku, pomoc za ten 

rok. Analogicznie nie można było umarzać podatku dla osób fizycznych w tym czasie przez 

wzgląd na wyczerpanie pomocy de minimis. Do końca lutego mamy realizację tego projektu i 

tam właśnie takie opakowania po nawozach będzie można oddać. My w tym projekcie 

założyliśmy wyższe ilości niż te, które deklarowali rolnicy. W tej chwili okazuje się, że rolnicy 

chcą nam oddać połowę tego co deklarowali. Myślę, że te odpady zmieściłyby się właśnie w 

tym projekcie. Jeszcze się dokładnie zorientuję i będziemy ogłaszali te informacje. 

Mirosława Hołub – czy jest przewidziany program odbierania azbestu na przyszły rok? 

Krzysztof Biełuszka – tak są planowane odbiory. Firma, która wygrała przetarg miała 

odebrać azbest w tym roku, jednak prawdopodobnie odbiór odbędzie się w roku przyszłym. 

Wójt – proszę o zgłaszanie się w sprawie eternitu do Pana Jacka Niczyporuka. 

Krzysztof Biełuszka – mamy 97% wykonanego spisu rolnego. Zostały nam jeszcze trzy dni i 

dwudziestu kilku rolników do spisania. Staramy się aby było to 99-100%. Dziękuję wszystkim, 

którzy byli i sa zaangażowani w pomoc przy spisie, pomagali wyszukiwać osoby do spisania z 

którymi nie mogli skontaktować się rachmistrzowie i pracownicy GUSu. Z tego miejsca 

dziękuje i apeluję o kolejną pomoc w spisie powszechnym ludności, który odbędzie się w 

przyszłym roku.   

 

 

Punkt 7 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 1730  Przewodnicząca Rady Gminy Ewa 

Nuszczyk zamknęła XX sesję Rady Gminy Wisznice.  

 

Prot. Natalia Sokołowska 


